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Sak Tema Ansvar Frist 
 Orientering fra Helse Nord RHF (HN): 

• Styresak om begrepet hovedsykehus ble 
utsatt etter ønske fra tillitsvalgte som ønsker 
drøftinger. Saken bygger på kapittel 9.10 i 
faglig strategisk utviklingsplan – utdyping av 
begrep og definisjoner. 

• I styremøte i september planlegger HN å 
behandle bl.a. faglig strategisk utviklingsplan 
og økonomisk bæreevneanalyse, samt 
behovet for oppgraderinger i MSJ og MiR. HN 
er enig i behovet for modernisering av hele 
HSYK, og viser til langsiktig investeringsplan 
2021-2029, men påpeker at det kan bli 
nødvendig å skyve noe av oppgraderings- og 
vedlikeholdsinvesteringer senere enn 2029.  

• Økonomisk bæreevne: Viktig å synliggjøre 
ulike parameter/resonnement som ligger til 
grunn. HN RHF vil gjøre simulering av 
sensitivitet for endringer i enkelte parameter 
før saken legges frem for styret på nytt. 

  

 Orientering fra HSYK: 
• Styret i Helgelandssykehuset har godkjent 

plan for dokumentgjennomgang. Må ha 
avklaring fra Helse Nord RHF om dette 
dekker behovet hos styret i HN. 

• Styremøtet i HSYK 30. september: Resultatet 
av dokumentgjennomgangen skal presenteres 

• Styringsdok. etter plan til behandling i HSYK i 
oktober. Avhengig av beslutninger i HN for å 
få ferdigstilt dette (godkjenning av 
grunnlagsdokumenter, Tovåsen-alternativet) 

• Kort orientering om endringer i 
prosjektorganisasjonen i HSYK og SB. 

  



Virksomhetens navn 
 

Side 2 av 2 

 
 

 Det arrangeres et felles arbeidsmøte i Bodø 9. 
september. Liste med punkter som skal 
avklares/diskuteres 

  

 


